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 ל המועצה"לשכת מנכ

 

ט"תשס,זאייר"כ

/200//21/0



 20.2.2002מיום רבעי  11' ישיבת מליאת המועצה שלא מן המנין מס

 

ראשהמועצה–יצחקגולברי:נוכחים

מ"סגןומ–עופרגואטה

סגן–דודוסלע

חבר–איילאלבלק

חבר–מנחםבנימין

חבר–שביטמס

חבר–אביקולמן

חבר–יוסיברקן

סגן–מנדירבינוביץ:נעדרו

חבר–מאירחסן

חבר–יצחקגלאם

ל"מנכ–יוסיברק:בהשתתפות

גזבר–יזהרקמחי

רועדעובדים"יו–גדעוןנפשי:הוזמנו לישיבה

רועדעובדים"סגןיו–מאירמכלוף

ראשהמועצה.ע–אושריקולני

ס"הלתהמתנרהנ"יו–אריסדני
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 דיון חירום בנושא אלימות נגד סגן ראש המועצה ועובדי ציבור

 

ישיבהזוזומנהבהתראהמהירהבעקבותאירועאלימותכלפיסגןראשהמועצהוכלפיעובד:יצחק גולברי

תסגןראשניסהלדרוסברכבובמעברחצייהאמועצהשהתרחשאתמולבשעותהבוקרכאשרעובדמועצה

סלע,המועצה ידרוסאתראשהמועצהברכבו,דודו עובדהודיעכי שלאותו ואביו זאתכנראהבעקבות,

אנומנהליםמאבקעיקשלשרשדפוסיעבודהוהתנהגותשהעובדיםהיו.הרהארגוןשאנומבצעיםבמועצה

שנים אליהם רגילים ל. המועצה חברי מכל גיבוי לקבל ציבור כעובדי ללאעלינו שלנו במדיניות המשיך

.רתיעה

אנימנסהלשנות,עואיכותהסביבה"לאחרשהמועצההאצילהליסמכויותבתחוםמחלקתשפ:דודו סלע

.דפוסיםשהשתרשובמשךשניםעלמנתלהביאאתהיישובלרמתאיכותשניתןלחיותבו

כעתבעיצומהשלבנייתתכניתעבודהמסודרתשתוצ החודשיםהאחרוניםבפניכםבמהלךגאנו קיבלתי,

השבועקיימנוישיבתחירוםבנושאהזהומידלאחרמכןקרה.איומיםעלחייעלידיעובדיםולאנרתעתי

הפעםזהנגמרבטובאבלזההיהיכוללהיגמר.ירכבו"בועובדניסהלדרוסאותיבמעברחצייהע,המקרה

.אתהמצבאנוחייביםלעשותצעדיםדרסטייםכדילתקן.רע

ועד:יוסי ברקן עמדת את לשמוע מבקש העובדיםאני שידאג, בארגון חשוב גורם בוועד רואה אני כי

.לעובדיםויחדעםזאתשיידעלהיותשותףפעילביישוםהחלטותמדיניותהמועצהבנושאהרהארגון

חודשיים:מאיר מכלוף לפני כבר הזה העובד עם לבעיה מודעים בוועד אנו וליועץפנינ, להסתדרות ו

העובד ניוד אתחוקיות לבחון שלנו המשפטי , ישאת לראשהמועצה כי ולעובד לנו הפררוגטיבההובהר

.העובדיצאבינתייםלחופשהובמהלךחופשתועשהאתשעשה.לבצעניודעובדים

כוועדעובדים בתפקידנו כובעיםגםלשמורעלזכויותהעובדיםוגםלשתףפעולהבאנו עםהמועצהשני

.גםאנחנוכחבריועדחשופיםלאלימותכלפינו.והמערכת
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.התייצבנוכאןהיוםיחדאתכםכדילקבלהחלטהמהעלינולעשותבנושאהאלימות:גדעון נפשי

אניסבורשעלינולכנסאתהעובדיםלאסיפהכלליתולגנותאתהאלימותכלפיעובדיהמועצה:מאיר מכלוף

.ונבחריה

ביוזמהשלכםאתםצריכיםלהסביראתמדיניותהמועצהלטובתהמערכת:קןיוסי בר לדעתי האםהיום,

?אתםשותפיםועומדיםמאחוריהחלטותראשהמועצה

.אכןהיינושותפיםומיודעיםלמדיניותראשהמועצה:גדעון נפשי

הציבור:שביט מס ונבחרי הציבור עובדי נגד האלימות את ומגנים שותפים כולנו אנו תחושה. לי יש

זושנהמאודקשהלמועצהוכולנומודעים.שנעשיםדבריםבמועצהשאנולאמודעיםלהםכנבחריציבור

.כלהחלטהשנחליטצריכהלהיותבשיתוףפעולהעםועדהעובדים.לכך

היועודשנימקריםשלאלימותשקרו,התפרסםבכלהיישובושקרהלדודהמקרההאחרון:עופר גואטה

כלהמצבהזה.אףאחדלאניגשלמשפחה.למידימורהכלפית"סע"באגףהרווחהוכןמקרהאלימותבבי

.מורגשביישובואנוצריכיםלערבאתהמשטרהמיידבקרותהמקריםואוליהיונמנעיםמקריאלימות

עופרטופלוומטופליםםשציינתירכלהמק,להתלונןבמשטרהלאחדשחווהאלימותחייבכ:יצחק גולברי

.יגורמיםאחרים"גםעלידיוגםע

להציגאתתכנית,צריךלעשותצעדבונהאמוןולכנסאתהעובדיםיחדעםנציגהמשטרה:יוסי ברקן

.תביצועמדיניותהמועצהכלמנהלמחלקהצריךלקחתלתשומתליבוא,המועצהואתהמדיניות

.להוציאמנשרהסברלתושביםעלמדיניותהמועצהולתאראתהמצב

לעשותפעולותהסברהאםזהבמסדרלפניהלימודיםואםזהבהקצאתשעת-ס"באשרלאלימותבבתיה

.הוראהמיוחדתלנושאהאלימות

אבלדודוואני,ראתהאבטחהשהיתההנחיותהמשטרההיולהחזי,בעקבותהמקרההאחרון:יצחק גולברי

אנימקבלאתרעיונותיו.מטרתהישיבההיאלהביאבפניכםאתהמצבהעגוםשאליונקלענו.התנגדנולכך

שליוסיברקן



 .של הדיון האנשים שהוזמנו יצאו מהישיבה בשלב זה



ידועשחלקמהעובדיםנכנסולעבודבמועצהשלאבדרךהמקובלת:וך'צ הרי ריךלהדליקלךראשזהצ,

.לבצעצמצומיםבמועצה,לאורהמצבהקשה,הצעתילךואנימציעלךגםעכשיו.המועצהאוראדום

שנים:אבי קולמן מזה שעבדו כפי עבדו שעובדים מצב היה חודשים כמה לפני ורוצה, סלע דודו הגיע

משימהמאודקשהאזצריךלדעתיאםלקחתעלעצמך.לשנותאתמהשהיהולבצעאתמדיניותהמועצה

ולאצודקת בצורהחכמה לנהוג הם. אתהשינוייםבמדיניותולכן ישכנראהעובדיםשלאמביניםכראוי

.נוהגיםכפישנהגו

שמהשהיהלאיהיה:יצחק גולברי הרבהמסקנותוהחלטתי הבחירותהסקתי שנסתיימו מאז את. כינסנו

אבלהמצבהאובייקטיביהואשישחוסרבעובדיניקיון,המדיניותווהסברנולהםאתשינויהודענ,העובדים

.ולכןנאלצנולשנותמדיניות

.כולנוצריכיםלהתאחדולגנותכלאלימותבכלצורהשהיאכלפיהנבחריםוהעובדיםכאחד

.אנונקייםישיבותמועצהעםמנהלימחלקותהמועצה
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 ראשהמועצה–יצחקגולברילהמועצה"מנכ–יוסיברק

 


